



JAZZ DE RUE



LYCÉE FRANÇAIS
International de Bangkok



Activités Extra-scolaires (AES)

CONTACT

- 498, Soi Ramkhamhaeng 39 (Thep Leela 1) Wangthonglang Bangkok 10310
- +66 (0) 8 6 612 5706
- www.lfib.ac.th
- aes@lfib.ac.th

Pour plus d'informations, veuillez consulter le site internet du LFIB.

For more information, please visit the LFIB website.

สำหรับข้อมูลเพิ่มเติมกรุณาเข้าไปในเว็บไซต์ของ LFIB.



@LFIBofficial



@LFIBinfo



Animatrice | Teacher | อาจารย์



Mlle. Waranya SIRISOMPOCHAVANIJ,
Bachelor of Music and Performing Arts (MUPA) -- Burapha University.

Niveaux | Levels | ชั้นเรียน



de la MS au CM2
(from PreK4 to 5th Grade)

Langue | Language | ภาษา



Anglais | English | อังกฤษ

Prix | Pricing | ราคา



280 THB / Session (1h)

DESCRIPTIF DESCRIPTION

รายละเอียด

Le jazz de rue est un mélange de jeux de jambes rapides et complexes, de tours gracieux et de mouvements acrobatiques au sol. Ce genre de danse travaille sur la créativité des danseurs, leur compréhension de la musique et leur énergie, fusionnant la danse jazz traditionnel avec le hip-hop.

Ce cours enseigne les principes fondamentaux de la danse jazz combinée avec la danse de rue moderne, ce qui rend ce cours encore plus intéressant. Les élèves travailleront la flexibilité du corps avec la danse jazz et en même temps la force du corps dans le hip-hop. Cette activité convient aux garçons et aux filles et aux débutants.

Les élèves doivent porter des baskets et des pantalons adaptés à la danse. Ce cours préparera un spectacle pour la Mi-juin.

Street jazz is a mix of fast, intricate footwork, graceful spins and acrobatic floor moves. This genre of dance works on dancer's creativity, their understanding of the music and their energy, fusing traditional jazz with hip hop.

This course teaches the fundamentals of jazz dance that combines modern street dance, making this class even more interesting. Student will work on the flexibility of the body from the traditional jazz dancing and the strength of the body in the hip-hop. This activity is suitable for girls, boys and those who don't have any dance background. Students must wear sneakers and pants suitable for dancing. This course will prepare for a show in mid-June

สตรีทแจ๊ส การเต้นผสมผสานระหว่างการเคลื่อนไหวที่รวดเร็วและสลับซับซ้อนการหมุนที่นุ่มนวลและการเคลื่อนไหวบนพื้นกายกรรม ประเภทของการเต้นรำนี้ทำงานบนความคิดสร้างสรรค์ของนักเต้นความเข้าใจในดนตรีและพลังงานของพวกเขาหลอมรวมแจ๊สดั้งเดิมกับฮิปฮอป.

ที่ดูทันสมัย ทำให้คลาสนี้มีความน่าสนใจมากยิ่งขึ้น ในคลาสเรียนจะมีการสอนเรื่องความยืดหยุ่นของร่างกายอย่างถูกต้องในแบบการเต้น แจ๊สและความแข็งแรงของร่างกายอย่างถูกต้องในการเต้นแบบ สตรีทแจ๊สมีการเพิ่มทักษะ ฝึกสมาธิ ฝึกความจำในการจดจำท่าเต้นต่างๆ เพื่อสร้างเสริมร่างกายในส่วนต่างๆ ให้มีความแข็งแรง อีกทั้งยังได้ปรับการเขาสั่งคมและได้สร้างบรรยากาศที่ดีในการเรียน ผู้ที่ไม่มีพื้นฐานการเต้นก็สามารถฝึกไปพร้อมกับเพื่อนร่วมคลาสได้ เหมาะสำหรับหญิงและชาย

นักเรียนต้องสวมรองเท้าผ้าใบและกางเกงที่เหมาะสมต่อการเต้น

(หลักสูตรนี้มีการแสดงช่วงกลางเดือนมิถุนายน.



JAZZ DE RUE